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Forslag til saksliste: 

• Referat fra sist møte 

• Informasjon fra skolen 

• Kostnadskutt i kommunen, hva betyr det for Holvika U.skole 

• Informasjon fra SU 

• Informasjon fra KFU 

• Status dysleksi vennlig skole 

• Språkbruk blant elever 

• Eventuelt 

 

Referat 
 

1. Informasjon fra skolen 

a. Demonstrasjon av låseskap til mobiltelefoner – på plass. Brukes flittig og fungerer bra 

b. Kortterminal er på plass til drift av kantine etc. 

c. Det er bestilt drivhus, 14-15m2. Ca. halvparten av kost dekkes av støtte (60’ av 120 

tusen) 

d. Kommunen har alvorlig underskudd, må utføre kostnadskutt. Holviga har en sunn 

økonomi, går i pluss.  

e. Taket på skolebygget fikses grunnet lekkasje, legges ny papp. 

 

2. Sak angående språkbruk 

a. Elevrepresentanter i SU opplever ikke et dårlig språkbruk 

b. Tilbakemelding i personalmøte er lik, det oppleves ikke mye dårlig språkbruk i timene 

c. Det er noe miljø for å prate nedsettende, ment som spøk 

 

3. Trafikksikkerhet – FAU roser arbeidet rundt rivningen av den gamle skolen, med egne vakter 

etc. 

 

4. Informasjon fra SU 

a. Språkbruk – ikke ansett som et problem 

b. Ukeplan de siste ukene – god blanding av sosialt og faglig 

c. Rusmidler på skolen – ingen kjennskap til bruk av hasj. Vaping og snus er det noen 

som bruker i skjul. Ikke ansett som et problem.  

d. Elevrepresentantene er veldig fornøyd med skolen sin, og veldig glade for polentur 

 

5. Dysleksivennlig skole - oppdatering 

a. Søknaden er skrevet ferdig og sendt. Har fått en veileder, kommer til høsten for å 

sjekke rutiner.  

b. Skal brukes en halv planleggingsdag til høsten for å skreddersy praktisk rutine. 



c. Jobbes med en standard mal for arbeidsplan og felles informasjon, slik at det ser likt 

ut i alle klasser 


